
 Referat af skolebestyrelsesmøde på Lumby Skole  
            den 8. november 2022- kl. 17.30 -19.30 på teams 

Tilstede: 

Referent: Michala 

 

 

Referat 
 

Punkt Emne Beskrivelse Bilag 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Eventuelle bemærkninger samt punkter til eventuelt  

2.  Elevrådet Centerafdelingens elevråd har talt om følgende emner: Fælles udflugt for hele afdelingen, reparationer og 

nyindkøb til legepladsen, gode frikvarterer – voksenstyrede fælles aktiviteter eller flere fællesaktiviteter og 

renovering af toiletter, bl.a. opdeling i drenge og pigetoiletter.  

Almenafdelingens elevråd: der er skift i kontaktlærer for elevrådet. Når det nye elevråd mødes, er der planer 

om bl.a. at arbejde med skraldehåndtering 

 

3.  Økonomi ved Anette 

Brøndum 

Anette gennemgik økonomien -  økonomien ser overordnet positiv ud.   

4.  Lumbyaftale - 
økonomi 

Det blev drøftet hvorledes midlerne fra lumbyaftalen kunne anvendes bedst på skolen. Punktet tages op igen 
ved næste møde.  

 

5. Forældre arbejdsdag Formålet vil være at samle forældre og lokalsamfundet på en arbejdslørdag, hvor man kan give skolens lokaler 
og udearealer en genopfriskning 
Bestyrelsen bakker op om ideen. Christina melder en dato ud og laver en bruttoliste til næste møde over 
opgaver til arbejdsdagen. Arbejdsdagen placeres i foråret 2023. 

 

6. Princip for fravær Fra undervisningsministeriet er der et øget fokus på elevfravær.  
Hvis fraværet strækker sig over mere en 14 dage, skal der f.eks. foreligge en lægeerklæring.  
Odense kommune og skoleafdelingen har pålagt de enkelte skoler at lave en løbende handleplan ved 
længevarende fravær eller delvis sygemelding.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Odense kommune kan børne- og ungelægerne inddrages ved bekymrende fravær og skal inddrages, hvis det 
bliver aktuelt med en længerevarende sygemelding.  
Ledelsen vender tilbage med et oplæg til princip for håndtering af bekymrende elevfravær på næste møde.  
 

7 Ordensregler Med udgangspunkt i bilaget tager vi en drøftelse om værdiregelsæt for skolen.  
Christina tage bestyrelsens feed back med i den videre redigering. 

Se bilag 

8. Elevoptag 0. årgang Der er 6 elever i skolens distrikt i dette skoleår. Skolen følger indskrivningen tæt frem mod indskrivningen 
lukker.  

 

9. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

- Mangfoldige læringsmiljøer: Projektet er startet op i efteråret med en skolevis selvevaluering og 
uddannelse af PLF agenter. Fra januar og to år frem vil alle klasseteams deltage i en kursusdag hver ½ 
år. 

- Christiane deltager i landsmøde for skole og forældre i den kommende weekend.  
- Lumby skole fylder 100 år i 2023. Der har været skole på HC Lumbys vej uafbrudt i de sidste 100 år. 

Skal dette markeres? 
 

 

10. Personale Centerafdelingen har slået en ny stilling på som fast lærer i Centerafdelingen. Ann deltager i 
ansættelsessamtaler d.21/11. 
Center: Ny pædagogstuderende pr. 1/12: Cecilie 
Almen har ansat en nye barselsvikar for Shila: Aleksander 
Almen: Ny pædagogstuderende pr. 1/12: Yasmin 

 

11. Punkter til næste 

møde 

Arbejdslørdag 
Principper ang. håndtering af elevfravær 
Ordensregler / værdiregelsæt for skolen 
Skal der etableres en Fond til etablering og vedligehold af en evt. bålhytte 
Der afholdes suppleringsvalg.  
Mobilpolitik 
 

 

12. Eventuelt  Preben foreslår at bestyrelsen kigger på retningslinjer for information fra skolen til forældre.  


